
Referat fra årsmøte i Gussiås Bygdalag 30. mars 2023 

Fremmø9e: 13 personer  

1. Møteinnkalling godkjent  

2. Valg av møteleder: Jonas Lilleeidet Stenløs  

3. Valg av møtesekretær: Lene Halseth 

4. Valg av 2 Kl å skrive under på referatet: Odd Idar Bakken og Arild Gussiås 

5. Årsmelding v/ Jonas Stenløs – se årsmelding i vedlegg. 

Jonas redegjorde for alle arrangement som ble gjennomført i Tor ( 14 ) 

Arbeid / dugnad på Bygdahuset, planlagt videre arbeid;  spesielt uteområde/ 
lekeplass ved Bygdahuset. Her har vi få9 Kldelt øremerkede midler og de9e må 
gjennomføres i inneværende år 

Forslag Kl nye arrangement 

Satse mer på å promotere våre flo9e hus for mer bruk og utleie 

Kommentarer :   Bra med dugnad, men ikke slit ut folk 

   Mer info om når det er dugnad, så kommer kanskje flere  

   Medlemsliste må vi ha      

6. Regnskap og budsje9 v/ Lisa  - se årsregnskap og budsje9 i vedlegg  
Lisa gikk igjennom regnskap og budsje9 
- Få9 inn bra med penger også på andre arrangement, men nå mister vi Knut 

Marius Showet som har vært en betydelig inntekstkilde 
Kommentar:  Regnskap ikke ferdig revidert, om det ikke blir godkjent må vi ha 

ekstraordinært årsmøte 
Lav inntekt på utleie av lokaler  
- Noe har nok havnet under arrangement da det er vanskelig 

å se hvor innbetalinger kommer fra  
Vipps/ innbetaling av lokalleie må merkes  
- Vi må finne en god løsning på de9e for best mulig oversikt, 

og mindre jobb for kasserer 

7. Innkomne saker  
1. Husstyret (bestående av Malvin, Gunvor, Johanne, Olav A)  

- Hvor lenge skal de si9e? Skal de velges på årsmøtet?  



- Beslu9et at de9e ikke er en årsmøtesak, men at man hører om det er andre i 
bygda som kan tenke seg å ta over, sørge for en rullering.  

2. Medlemsoversikt/ konKngent  
- Hvordan organisere de9e best mulig? 

3. Innkjøp av hjertestarter?  
- Årsmøte posiKv Kl de9e. Ny9 styre tar det videre. Det finnes midler å søke på  

4. Førstehjelpskurs?  
- Bygdelaget gjennomfører de9e i løpet av året / samKdig som hjertestarter er 

på plass  
5. Forslag om å lage en elvasK fra Bruheim ( Gunvor ) Kl Bakkesanden 

Christer og Malvin har startet – få9 aksept  fra alle grunneiere. 
Mye midler å søke på, søknader må sendes ut. 
Egeninnsats: Skogrydding, leie entreprenør Kl å gjøre selve jobben. 
Årsmøte nedsa9e en komite som skal jobbe videre med de9e: 
Christer, Roald og Odd Idar  

6. Kjøp av tomt rundt Bygdahuset 
Malvin har vært i møte med grunneier som er villig Kl å selge  
Ny9 styre tar avgjørelsen på hvor mye vi skal kjøpe  

7. 17. mai komiteen – bør denne legge under Bygdalagsstyret ?  
Vanskelig å få med folk  
- Ny9 styre ser på de9e 

8. Interne9 på Bygdahuset og skolen ?  
- Styret tar saken videre  

Malvin orienterte årsmøtet om Husstyrets arbeid i året som har gå9 samt la fram forslag Kl 
plan videre. Se årsmelding i vedlegg  

8. Valg av ny9 styre 2023 
Valgkomité :    Malvin Gussiås og Odne Bakken 

På valg :  André Gussiås  

  Mona Bakken  

  Jonas Lilleeidet Stenløs  

Si9er 1 år Kl:   Lisa S Bakken  - Kasserer  

  Lene Halseth 

  

Inn:  KjersK Bakken  

  Odne Bakken  

  Silje Marie Rydningen Torberntsson  

  Jonas Lilleeidet Stenløs – tar på 2 nye år  



Ny9 styre; Lisa S Bakken  

  Lene Halseth 

  KjersK Bakken  

  Odne Bakken  

  Silje Marie Rydningen Torberntsson 

  Jonas Lilleeidet Stenløs  

Det nye styret konsKtuerer seg selv på første styremøte  

Årsmøtet ble enige om å øke antall medlemmer i styret med 1 ekstra styremedlem – for å 
være mer fleksible, ha flere å spille på ved arrangement. Leder har dobbeltstemme ved 
avstemminger  

Valgkomite for neste år : Mona Bakken og André Gussiås  

Revisorer :   Christer Bakken og Malvin Gussiås ( Tar på for 1 år Kl ) 

Mange av de yngre i bygda er veldig posiKve Kl å være med å bidra, men ikke alle det passer 
for akkurat nå – lover godt for fremKda Kl Bygdalaget 

         Gussiås, 18.april 2023 

       Referent : 

       Lene Halseth 


